



Protokoll 20090907

Protokoll fört vid Styrelsemöte 09-09-07 kl 19.30 SKYPE

Deltagare: SM3FVG Holger, SM3GHN Jan-Bertil, SM3SZW Sven-Henrik, SA3AAG Sten och SA3AZK Micke A

§ 1. Mötets öppnande

§ 2. Val av justeringsman: Sten SAS3AAG valdes till justerare

§ 3. Föregående mötesprotokoll: Micke W SA3BEN ligger på det

§ 4. Rapporter:

- i. Ekonomi
2500:- från rally i lördags och en nygammal medlem (PXG)
- ii. Torpet:
Grus finns för vägen. Ved finns där och mastvagnen flyttad till grönt förråd. Vedtransport sker imorgon kväll. Holger har slagit gräs runt tomten. Holger tar med sig såg och trimmer till torsdag.
Internet till Torpet finns nu installerat i Gröna Hissen. Ingen mottagning än i Hf shacket. SA3AZK Micke fortsätter att jobba med det. Ingen kostnad för detta än så länge.
- iii. Packet:
Inget nytt
- iv. Repeater:
RV 60 antennerna är just nu på 8 stack nu istf toppantennen
- v. Samband
Rally i lördags
- vi. VHF/UHF
Bozzemasten är uppe lagad och det återstår lite ”koaxjobb” att göra inomhus.
Stort tack till alla som hjälpt till
- vii. Medlemsregister
82 betalande medlemmar.

§ 5 Beslut i s m rapporter.

Holger kontakta JMK för att kontrollera att det är på G
På förekommen anledning införskaffas en timer till Torpet. Ansv Hinken

§ 6 Distriktsmöte SM3

Vi behöver ha hjälp för att genomföra mötet. Nedan finns en fördelning av den hjälp som behövs



Uppgift	Består i	Antal	Ansvarig	Ansvarar för kontakt
Inlotsning	Skylda upp infarten, parkering, samt passa R 6 och hälsa välkommen under färden in. Sätta upp station på Campus	3-4	SM3FVG	
Förplägnad	Inhandla & sälja fika, bre mackor, koka the kaffe, duka fikarummet mm	4-5	SM3GHN	
Loppis	Ansvara för att duka upp ta betalt och prissätta det som försäljs från klubben	2-3	SM3LVB	GHN rapport på torsdag
Dokumentation	Fota under hela dagen. Bilderna sedan till galleriet	Många		
Lunch	Fixar förslag på lunchställe		SA3AAG	

Planeringsmöte:

Micke kallar till ett möte angående Distrikt 3 den 17 sept kl 19.00 och ett slutgiltigt möte den 1 oktober kl 19.00 på Torpet.

§ 7 Väg mm på Torpet

Önskvärt om att vi lägger grus 0-30 på vägen planen. SA3AZK kollar om inköp av grus om vi behöver.

§ 8 Kurs

FVG kollar med GFN om det fungerar med att köra kurs efter JOTA:n

§ 9 JOTA

17 – 18 oktober. Vi behöver en access punkt för att fixa internet vi JOTA
Micke A kollar.

§10 SAC CW/SSB 19/9 & 26/9

Vi kör som planerat med CV seriöst. SSB delen ska vi köra mer i utbildningssyfte. Programmet Wintest är inköpt och installerat.

§ 11 Övriga frågor

Om en medlem kommer på ett förslag på aktivitet, så är det fritt fram att ordna det. Om kostnader skulle uppstå så måste styrelsen kontaktas. Styrelsen ska i alla händelser informeras

§ 12 Nästa styrelsemöte

2009-10-04 kl

§ 13 Avslutning

Ordförande tackar för visat intresse.

Vid protokollet

Justerare

Sven-Henrik Östborg

Sten Söderberg